
Bestyrelsesmøde i Hobro Bridgeklub den 1/5 2014.

 Godkendelse af referat. Godkendt.

 Konstituering.  Formand Keld Jensen, næstformand Ole Knudsen, kasser Per Frederiksen, 
sekretær Kirsten Huusom og kontakt til Bie centret Mads Nørgaard.

 Minimum antal spillere.  5 borde. Det er sandsynligt, at spillerne fra sidste år også melder 
sig til at spille i den nye sæson.

 Mødetid mandag.

Mødetidspunkt mandag: Mandag d. 29/4 blev det foreslået vi vi fremover skal starte kl. 18.30 i
stedet for 19.00. Forslaget blev debatteret og bestyrelsen var positiv. Da Keld havde lovet 
medlemmerne em afstemning om forslaget skal en sådan foretages. Den efterkommende 
mandag var ingen af de tilstedeværende imod forslaget. Fra og med første spilledag i den nye 
sæson starter vi derfor kl. 18.30. Biecentret har oplyst at lokalet er til rådighed. 

 Per foreslog, at vi spiller en ekstra uge i december og slutter 31/3 og den 2/4. Højskoleugen 
er i uge 15 , og påsken falder sent, og dette ville medføre en meget lang pause, hvis vi skulle 
spille efter påske. Forslaget blev vedtaget.

 Kontingent. Det blev vedtaget at hæve kontingentet med 50 kr.

 Bridgeaften i Hobro Golf klub. Der arrangeres en introaften i Hobro Golfklub for dem, der 
måske er eller kunne blive interesseret i bridge, måske i september. Per og Birte Kjeldsen 
står for arrangementet sammen med medhjælpere fra bridgeklubben. Pengene til 
arrangementet fås sandsynligvis for distriktet, så det ikke bliver en udgift fra Hobro  
Bridgeklub.

 Eventuelt. Per foreslog, at vi skulle søge Velux fonden om penge til nye bridgemater. 
Bridgematerne er ved at være godt slidt og Keld mangler også en ny og pålidelig computer. 
Anne Mette har tilbudt at hjælpe med at få formuleret en ansøgning. 

              Keld har undersøgt priserne i forbindelse med indkøb af nye bridgemates.

              20 Bridgemate á 1400 kr. (prisen er faldet) = 28.000

Server + kabel: 2.150
Kuffert: 900



Ny PC: ca. 4000
 
Den nævnte kuffert er special-designet til Bridgemate og kan indeholde op til 25 mates 
+ server.
Den nuværende kuffert er ikke ideel til de nye der er af en mindre størrelse, og optager 
mere plads i skabet da den ikke kan stå oprejst. Den nuværende kuffert kan så bruges 
til kort.

Næste møde bliver nok onsdag den 21/8 klokken 15.00

Ref. Kirsten Huusom.
,

 


